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Boligudvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og socialministeren

4. januar 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål Q

I det der henvises til artikler fra Nordjyske Stiftstidende hhv. den 27., 29. og 

30. december 2009 bedes ministeren redegøre for, om det er ministerens 

opfattelse, at det var i overensstemmelse med loven, da Aars kommune 

solgte grunde til overpris for at kunne tilvejebringe den kommunale 

grundkapital på 7 pct.? Ministeren bedes desuden redegøre for, hvilke 

konsekvenser det får for lejerne og for Aars kommune, at Aars kommune har 

brudt loven samt for, hvordan ministeren vil sikre, at der ikke sker lignende 

overtrædelser af loven fremover.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand
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